



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 18-05-2022 09:49:21 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: AM 09:49:21 2022-05-18 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 17-05-2022</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2022-05-17</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>Based on the decision of the Extraordinary General Assembly dated 14/04/2022 of the Dar Al-Aman for Islamic Finance Company regarding the settlement and reconciliation with the Jordanian Saudi Emarati Company for Financial Investments and our company, all the necessary legal procedures have been completed to waive our share in the Jordanian Saudi Emarati Company for Financial Investments amounting to 750,000 Dinar/share on May 17, 2022 in favor of Almy General Trading Limited Liability Company, in return for our acquisition of plot No. 215, Jubail Basin No. 1, Hasban village of Naour lands, with an area of 9755 m², estimated value at 370,690</p>	<p>إستناداً إلى قرار الهيئة العامة غير العادية بتاريخ 2022/04/14 لشركة دار الأمان للتمويل الإسلامي بخصوص التسوية والمصالحة مع الشركة الأردنية السعودية الإماراتية للإستثمارات المالية وشركتنا، فقد تم الإنتهاء من كافة الإجراءات القانونية اللازمة للتنازل عن حصتنا في الشركة الأردنية السعودية الإماراتية للإستثمارات المالية بمقدار 750,000 دينار/ حصة بتاريخ 2022/05/17 لصالح شركة ألمي للتجارة العامة محدودة المسؤولية وذلك مقابل تملكنا قطعة الأرض رقم 215، حوض جبيل رقم (1)، قرية حسان من أراضي ناعور ومساحتها 9755 م²، والمقدرة قيمتها بمبلغ 370,690 دينار، حيث تم تسجيل قطعة الأرض بإسم شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي بتاريخ 2022/05/16.</p>



<p>dinars, where it was registered Plot of land in the name of Dar Al-Aman Islamic Finance Company on May 16, 2022.</p>	
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>